
Referat Afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling 11 den 18. november 2024 klokken 18 

 

Dagsorden godkendt. 

Referat godkendt. 

 

 

Hans træder ud af bestyrelsen, Suppleanten Tina Jensen træder ind som nyt medlem af 
bestyrelsen. 

 

Nyt fra administrationen 

Kent var med i først til mødet. Vi havde en god samtale om fremtidig dialog om projekter og 
drift. 

 

Nyt fra afdelingen 

 Kent fortalte, at det blev besluttet at slukke for lys i skure under markvandringen 
2019 (det fremgår af referatet fra dengang). Det skulle være muligt at genetablere lyset. Vi blev 
opfordret til at fremsætte et forslag om at sætte sensorer op, som kan behandles til et 
afdelingsmøde.  -Det beslutter vi, at vi vil gøre. 

 Kent fortæller, at der nu er blevet sat gang i processen med at få udskiftet fliserne 
på gangarealer i afdelingen. Projektet vil blive igangsat og gennemført i 2025. 

Muhammed har talt med viceværterne om ophobning af affald i kælderen under 
blok 3, 9 og 10. 

 Mette og Tina Møller Sørensen tager til møde om grillpladsen med Kent og Erik på 
torsdag. 

 

Fra afd. Bestyrelsen 

 Se meddelelser i dagsordenen. 

 

Årshjulet 



Mandagsklubben/Kaffeén går godt og der kommer folk hver gang.  

 Kvindeklubben kører godt. 

Prioriteringslisten 

 Vil blive renskrevet. 

1. Flisebelægning og fortov fornyes 
2. Grillplads ved blok 5 
3. Bord/bænkesæt - Fjernelse af defekte og nogle nye. 

4. Madpakkehuse flyttes ✓ 

5. reparation af skure. 
6. At få gjort noget ved at der bliver kørt på stier foran blokkene: evt. spærre/vippepæle 
7. Pallehaver flyttes - ændring i beplantning. 
8. Fodboldmål repareres. 

Øvrige opgaver, som vi har talt om: myreinvasion ved blok 9-10 og blok 8-9; kældervinduer 

repareres ✓; rørhuller ved legepladser efter fjernede stolper; af få farten ned på Stadion Alle. 
 
Næste møde 
 Mandag den 16. december. 
 
Evt. 

Bestyrelsesmedlemmer sender idéer til formanden inden en uge før næste 
møde, så de kan behandles på næste møde. 
Efter henvendelse fra afdelingsbestyrelsen i Svaneparken, vil vi arbejde på et 
samarbejde om udflugter næste år. Vi foreslår, at vi allerede fra i år laver en aftale 
om at, beboerne i de to afdelinger kan deltage i ture på lige fod med den 
arrangerende afdelings beboere. 
 


